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Protokoll 
fra møte nr. 38/19-22 i Forbundsstyret mandag 5. juli 2021 
 
Til stede: Kåre Geir Lio President 
 Ingrid Blindheim 2. visepresident 
 Mads Stian Hansen Styremedlem  
 Siv Øye Carlsen Styremedlem 
 Hanne Hogness Styremedlem  

 Øyvind Indrebø Styremedlem 
 Tonje S. Jelstad Styremedlem 
 Hege Westby Johansen Styremedlem, ansattes representant 
 Erik Langerud Generalsekretær 
  Per Eirik Magnussen Ass.gen.sek 

 Lise H. Thorstensen Sekretariat 
   
Forfall: Bente Aksnes 1. visepresident 
 Siv Sødal Styremedlem 
 Jarl Martin Møller Varamedlem 

 
Møtested: Teams 

 

Møteramme: Kl. 20:00 – 20:30 
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Side 2 
 

 
Habilitetsgjennomgang 
 
Forbundsstyret foretok en gjennomgang av sakslisten opp mot habilitetsspørsmålet.   
 
 

Saksnr.: 209/19-22 Nye Fornebu Arena 
 
Behandlingsinstans: Forbundsstyret 
Hovedområde: Anlegg 
Saksinnleder: Presidenten 
 
Presidenten ga en status på prosjektet slik det nå står. 
 
NHF har sendt søknad om til Kulturdepartementet om et statlig bidrag til med tanke på å 
kunne realisere Nye Fornebu Arena som en nasjonalarena for håndball.  Presidenten 
redegjorde innledningsvis for søknadens innhold.  Herunder også foreløpige tanker og 
planer knyttet til eierstrukturen.   

  
FS-vedtak i saksnr. 209/19-22: 

Forbundsstyret er godt tilfreds med den status som ble gitt i møtet og håper at 
prosjektet kan realiseres, da en nasjonalarena for norsk håndball har vært et sterkt 
ønske gjennom en årrekke. 
 
Forbundsstyret gir sin tilslutning til at presidenten og generalsekretæren kan gå videre 
i dialogen med Bærum kommune med tanke på å danne et eventuelt aksjeselskap.  
Forbundsstyret ber om at forslag til statutter og NHFs andel av et eventuelt aksje-
beløp drøftes i et senere styremøte.  

 


